
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s överstyrelse den 10/5/55 på 
Stadion;
närvarande: Dunér, Rinman, Norén, 
Eckerbrant, Liliequist samt under 
§§ 3-13 Nordlund
§§ 1-5 Lövdahl

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet, till vilket även brott

ningsordf. L. Öberg infunnit sig.
§ 2,

Meddelade Öberg att tidigare begärt anslag för SM-del
tagande kunnat reduceras så, att kr, 290:- numera var sektionens 
behov. Beslöt ÖS godkänna detta belopp med en erinran om gällande 
bestämmelser för SM-anslagens sökande.

§ 3.
Med anledning av vissa anmärkningar mot de som kontrol

lanter vid Djurgårdens fotbollsmatcher på Råsunda tjänstgörande 
"brottarvakterna" rapporterade Öberg, att ett par av dessa avförts 
från Råsunda av den ordinarie vaktpersonalen med anledning av 
konstaterat spritmissbruk. Beslöts att ta upp frågan vid samman
träde med fotbollssektionens styrelse. Öberg skulle härefter få 
besked i vad mån kontrolltjänsten skulle fortsättas.

§ 4.
Härefter övergicks till sammanträde med fotbollsstyrelsen, 

representerad av S. Bergh, B. Sandberg, G, Lundqvist, A. Malmgren. 
W. Lyberg /samt för vissa meddelanden lagledaren L. Lindgren/,

Diskuterades ingående den i § 3 omnämnda frågan om kon
trollanterna på Råsunda, Även om det kunde misstänkas att Råsundas 
ordinarie vaktpersonal bedömde Djurgårdens kontroll som "hindrande" 
och därmed var beredd att ställa den i dålig dager, ansågs det tro
värdigt vad som nu lades 3-4 av kontrollvakterna till last. Olika 
förslag om varifrån denna bevakningspersonal skulle rekryteras dis
kuterades. Beslöts att fotbollsstyrelsen skulle avgöra frågan och 
direkt med brottningssektionen diskutera ett förslag att förstärka 
sektionens egna pålitliga vakter med andra välvilliga krafter från 
intresserade sektioner. (Beslutet härom meddelades L. Öberg),

§ 5.
Lämnades en redogörelse för den planerade fotbollsresan 

till Sydafrika, Sedan sist visade det sig, att resan skulle komma 
att omfatta ett större antal dagar än tidigare beräknats och att 
de ekonomiska auspicierna också försämrats.

Tidpunkt: 12 juni - 18 juli.
Antal matcher: 7.
Kostnader: traktamenten 21.060 kr., 22 kostymer (210:-) 

4.620 kr,, vaccinering 300 kr. sanktioner 200, 
trycksaker 200, gåvor 1.000, tilläggsforsäkr. 
500, diverse 5.000, eller i allt kr. 32.880:-

Inkomster: 26.000 kr.
Malmgren framhöll, att föreningen ej varje år kan bära en 

turneringskostnad på 10-12.000 kr., vilken siffra han tidigare 
kalkylerat med i detta sammanhang men som tydligen kunde nedbringas 
något, Sandberg anmälde betänksamheter av olika skäl. bl.a, satte 
han i fråga om inte vissa spelare redan var övermätta på lång
resor, Nordlund med instämmande av Liliequist m.fl. ansåg den 
långa turneringstiden riskabel med tanke på den allsvenska serie
starten. Lyberg meddelade att vissa ekonomiska återvinningsför
hoppningar slagit slint och att någon förkortning av spelterminen 
var utesluten, Efter ytterligare diskussion beslöts att sektionen 
skulle fullfölja underhandlingarna men med en allvarlig rekommen-
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dation att försöka avkorta turneringens tidslängd.
§ 6.

Utsågs Dunér, Rinman och Sigge Bergh att utgöra föreningens 
"matt-detalj".

§ 7.
Diskuterades ett ekonomiserande av bandysektionen för kom

mande säsong. Sedan Malmgren sagt sig ej kunna tillstyrka mer 
än max. kr. 5.000 och diskussionen i övrigt givit vid handen, 
att kostnaderna för ett lag av mer än motions-karaktär ej kunde 
hållas vid detta belopp, bordlades ärendet.

§ 8.
Redogjorde Sandberg för Soos anställningsförhållande gent

emot Svenska Fotbollförbundet (kr. 1.000 till DIF) och Malmgren 
och Lindgren för det inre samarbetet med tränaren, varav fram
gick att vissa friktioner ej kunnat undvikas.

§ 9.
Meddelades att sektionen ej var främmande för tanken att 

utge en ny årgång av sin året tidigare utgivna "Officiell 
Handbok". Om så beslöts, utlovades besked "1 god tid" till ÖS. 
Härefter avslutades sammanträdet med fotbollsstyrelsen.

§ 10.
Från Ishockeysektionen förelåg inbjudan till ÖS att med en 

ledamot jämte qvinna bevista sektionens årsfest den 28/5/55 
vid Kairo, Väsby. Utsågs sekreteraren att representera och där
vid överlämna styrelsens gåvor till spelare och ledare.

§11.
Meddelade Nordlund önskemål om att kvarstå som kontaktman 

med ishockeysektionen, Uppdrogs åt sekreteraren rådgöra med 
sektionsordf. Grunander i frågan.

§ 12.
Med anledning av att frågan om stadens övertagande av Ham

marby skidbacke kommer upp vid stadsfullmäktiges sammanträde 
måndagen den 16 maj beslöts att ÖS träffas nämnda dag kl. 18.00 
utanför Stadshuset för att där bevista sammanträdet.

§ 13.
Föredrogs ÖS-protokoll för den 25/4/55. Beslöts att § 13 

skall utgå. Härefter justerades protokollet i föreliggande skick.
§ 14.

Rapporterade Norén från brottarnas årsfest, varvid de av 
ÖS beslutade plaketterna utdelats och mottagits med största 
tacksamhet.

§ 15.
Avslutningen för Svenska Skidspelen diskuterades, varvid 

föreslogs erbjuda Birre Nylund uppdraget som prisutdelare. 
Norén skall dessförinnan med skidordf. Sven P. Johansson dis
kutera fördelning av plaketter och diplom på vissa personer.

§ 16.
Rapporterade sekreteraren att skidsektionen hållit maj

fest med brasa vid skidbacken, varvid ett netto på c:a 1.200 
kr. åstadkommits. Beloppet avsågs att stärka ungdomsarbetet.

§
I skrivelse från handbollssektionen den 24/4 rapportera

des om årsmötet och den därvid valda styrelsen. Densamma god
kändes av ÖS,

§ 18.
Med anledning av förre ordf, Carl Hellbergs frånfälle 

meddelade sekreteraren att begravningen ägt rum i stillhet
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före det dödsfallet blivit känt och att föreningen därmed ej 
getts någon möjlighet hedra den bortgångne, Sekr. hade senare 
kondolerat pr brev (vilket föredrogs).

§ 19.
Meddelades att den tidigare beslutade beställningen av ny 

och större och inbrottssäker brevlåda nu effektuerats. Lokal
föreståndaren rapporterade samtidigt, att nya lås i lokalens 
dörrar ännu ej insatts men snarast skulle ordnas. Detta kunde 
ske, meddelade skattmästaren, utan nyförvärv av lås, eftersom 
de gamlas mekanism genom ett enkelt grepp kunde omställas för 
nya nyckel-ax. I enlighet härmed skulle lokalföreståndaren 
fullfölja sitt uppdrag.

§ 20.
Rapporterade Eckerbrant om sitt representskap vid bord

tennissektionens möte den 26/4, På grund av tidningsuppgifter 
om att Åke Rakell avser att övergå till AIK, skulle Eckerbrant 
undersöka orsaken till ett sådant steg och försöka undanröja 
de ev. skälen härför.

§ 21.
Meddelade skattmästaren om brottningssektionens omedelbara 

behov av pengar för räkningar på lokalhyra kr. 500:- och 
gas och el-ström med kr. 930:- Uppdrogs åt skattmästaren ordna 
de nödvändiga detaljerna.

§ 22.
Ordföranden bekräftade på förfrågan att den för juniorlaget 

i fotboll planerade resan till Jugoslavien avskrivits.
§ 23.

Härefter förklarade ordföranden sammanträdet avslutat.
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Meddelande från Överstyrelsen:

Följande kontaktmän mellan Överstyrelsen och sektions
styrelserna ha utsetts:

bandy: Stig Eckerbrant;
bordtennis: dito;
bowling: dito;
boxning: Ingvar Norén;
brottning: Hilding Lövdahl;
curling: Åke Dunér;
fotboll: Åke Dunér och Karl Liliequist;
fri idrott (sterbhuset):
handboll: Hilding Lövdahl; 
ishockey: Karl Liliequist; 
orientering: Ingvar Norén; 
skidor: Ingvar Norén och Gunnar Rinman; 
damer, alla sorter: Gunnar Rinman.

Avsikten med dessa kontaktmän är att sektionerna skall 
delge dem sorger och bekymmer f.v.b. överstyrelsen. Därför är 
det också angeläget att hålla kontaktmännen noga underrättade om 
vad som händer och sker inom sektionerna. När viktiga frågor kom
mer upp på något sammanträde, bör kontaktmannens närvaro påfordras, 
men vid vanliga rutinsammanträden är det inte avsett att kontakt
männen skall ställa upp. Emellertid är det av vikt, att alla upp
gifter om tider för sammanträden, träffar och andra händelser 
meddelas kontaktmannen„

De ovan nämnda kontaktmännen är tillsatta av överstyrel
sen, men det står givetvis sektionerna fritt att få annan mera 
önskad kontaktman om av någon anledning sektionerna ej anser sig 
vilja godtaga föreslagen man.

+
Överstyrelsen passar på tillfället erinra om bestämmel

sen att varje sektion är skyldig att senast en vecka efter hållet 
årsmöte skriftligen insända uppgifter på den nya styrelsen.

+
Trots det guld som då och då strömmar in från fotbolls- 

och ishockeyfronterna är föreningens ekonomi alltjämt så ansträngd, 
att det inte finns någon anledning för sektionerna att inte för
söka varje chans att försörja sig själv. Det räcker inte att i 
alla situationer knacka på vid Supporterklubbens järndörr. Egna 
initiativ och egna idéer redovisas glädjande nog från olika sek
tioner,

+
Nästa år är jubileumsår - 65 år - och det innebär, att 

vi redan nu måste börja ladda upp.
Hälsningar 
på ÖS:s vägnar 

Kalle Liliequist


